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دیدگــــــاه
ایرادات چرخه استعدادیابی 

درباره افت کیفی لیگ برتر فوتبال بعضی وقت ها به بیهودگی 
می رسیم، آنقدر که صحبت کرده ایم و این صحبت ها دردی را 
علاج نکرده است. زمانی فوتبال سیر صعودی را طی می کند 
و برای رفع برخی ایرادها صحبت می کنیم تا سرعت صعودی 
بیشتر شود اما فوتبال ایران اگرچه رو به جلو حرکت می کند اما 
بسیار کُند است. تحریم ها تاثیر بسیار زیادی داشته و وقتی که 
پول کم است باید شیوه اداره را تغییر داد. نمی توان فوتبالی که 
پول کمتری دارد را با هزینه بالا اداره کنیم. سطح رقابت های 
لیگ برتر ایران به دلیل فقدان زیرساخت ها و عدم رسیدگی 
صحیح به چرخه تولید بازیکنان فاقد زیبایی شده است. بازی ها 
اصلا قابل قیاس با گذشته نیست و به ندرت بازیکنان شاخصی 
می بینیم. فقط آنهایی موفق هستند که هدف شان فراتر از فوتبال 
داخلی است و می خواهند در سطوح بین المللی بازی کنند. 
البته باید بگوییم ما صاحب استعدادهای زیادی در کشورمان 
هستیم و اگر بخواهیم خود را با کشورهای عربی خلیج فارس 
مقایسه کنیم، با حذف مربیان و بازیکنان خوب خارجی جذب 
شده در تیم های مختلف این لیگ ها، به رغم سرمایه های فراوانی 
که در این کشورها صرف می شود ولی استعدادهای خاصی را 
تولید نکرده اند و از ایران عقب تر هستند. در شرق آسیا شاید 
شرایط فرق کند و آنها در زمینه تولید بازیکن بهتر عمل کرده 
باشند ولی به لحاظ وضعیت اقتصادی با دشواری های زیادی 
مواجه شدند، با این حال سرعت شان در رشد و توسعه فوتبال 
از کشورهای عربی بهتر است، اگرچه در قیاس با گذشته دچار 
افت شده اند. در مجموع می توان گفت سیر صعودی فوتبال در 
آسیا کُند شده و باید برای پیشرفت بیشتر، برنامه های کاربردی 
و راهبردی داشت. مشکلات اقتصادی به سبب پاندمی کرونا 
مشاغل را دچار مشکل کرده و قدرت مدیریتی بالا می تواند 
نواقص را برطرف کند. در سطح اول فوتبال دنیا باشگاه بزرگی 
مانند بارسلونا از آکادمی لاماسیا استفاده می کنند اما معمول این 
است که باشگاه های بزرگ به طور مستقیم از بازیکنان تیم های 
آکادمی شان استفاده نمی کنند چون سطح رقابت ها در رده 
بزرگسالان بسیار بالاست و بازیکنان تمام حرفه ای می توانند 
در چنین سطحی دوام بیاورند. باشگاه ها بیشتر بازیکنان 
آکادمی ها را به دیگر باشگاه ها می دهند و تنها بازیکنانی که 
قابلیت ها و شاخصه های قابل توجهی دارند به تیم اول باشگاه 
می رسند. نظارت دقیقی روی تیم های رده های سنی مختلف 
وجود دارد و بازیکنانی که توانایی ستاره شدن داشته باشند 
بدون تردید حفظ خواهند شد. با وجود اینکه خرج آکادمی ها 
نسبت به بازدهی شان بیشتر است ولی در تمامی رده های سنی، 
باشگاه ها تیم های خوبی دارند و ممکن است ۱۰ تیم مختلف 
را از رده نونهالان تا بزرگسالان داشته باشند. حتی پیش آمده 
یک باشگاه پنج تیم زیر ۱۷ سال دارد که این تیم ها در چند 
تورنمنت حاضر می شوند. برای آکادمی ها روانشناس، آنالیزور و 
تمامی ابزارهای لازم اندیشیده شده و با استفاده از آنها به تولید 
ستاره ها می پردازند. ضمن اینکه این بازیکنان علاوه بر فوتبال، 
تحصیل خود را هم ادامه می دهند. با وجود تمام تلاش هایی که 
در آکادمی های باشگاه ها صورت می گیرد، هر ساله اگر بتوانند 
۲ تا ۳ بازیکن را به تیم اول انتقال دهند کار بسیار بزرگی انجام 
شده است. آنها بیشتر بازیکنان خود را منتقل می کنند تا بخش 
از خرج آکادمی را به دست آورند. از سویی دیگر بهترین بازیکنان 
را در رده بزرگسالان جذب می کند تا بتوانند چنین تیمی را که 
ویترین باشگاه شمرده می شود در بالاترین سطح حفظ کنند. 
کمتر پیش می آید آکادمی ها در ایران بتوانند از بازیکنانی که 
تولید کرده اند به خوبی استفاده کنند. استقلال و پرسپولیس 
نیز انگشت شمار و حداقلی می توانند موفق به استفاده از 
بازیکنان آکادمی خود شوند و بازیکنان این تیم ها به ندرت دیده 
می شوند. هر چند اگر باشگاه ها بتوانند بهتر آکادمی های خود 
را پیشرفت دهند، قطعا در این زمینه شاهد پیشرفت خوبی 
خواهیم بود. آنچه باعث شده فوتبال ایران رشد همیشگی را 
نداشته باشد کمبود آکادمی های معتبر است و به همین دلیل 
بسیاری استعدادها خیلی زود از چرخه خارج می شوند. بیشتر 
بازیکنان به اندازه ای که شهرت پیدا کنند دیگر برای پیشرفت 
تلاش گذشته را ندارند و کیفیت بازی آنها افت می کند. تنها 
بازیکنانی که دورنمای بزرگی دارند و به دنبال بازی در لیگ های 
اروپایی هستند به بازیکنان شاخصی مبدل می شوند. چرخه 
استعدادیابی ایرادهای زیادی دارد و نباید انتظار داشت در 

لیگ برتر یا در جام حذفی شاهد بازی های چشم نوازی باشیم. 

 تسنیم: باشگاه پرسپولیس اعلام کرد احمدرضا درویش 
مدیرعامل این باشگاه طی روزهای اخیر هیچ حکمی صادر 
نکرده است. رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس نوشت: »در 
روزهای اخیر موجی از شایعات و اخبار غیرموثق درباره 
انتصاب ها در حوزه مدیریت، معاونت و مشاوره منتشر شده 
است. باشگاه پرسپولیس، ضمن رد این اخبار تاکید می کند؛ 
برنامه ریزی باشگاه با توجه به اولویت هایی که وجود دارد، 
حل وفصل مسائل باشگاه و تیم است. بر همین اساس هیچگونه 

تغییر و انتصابی تاکنون صورت نگرفته است.« 

فوتبــالداخلــی

قهرمان سه دوره جام جهانی فوتبال در بیمارستان برای انجام 
شیمی درمانی بستری شد. »پله« برای شیمی درمانی و شناسایی 
دقیق محل های تومور در بیمارستان بستری شده بود. پیش از این 
تومورهایی در کبد و روده پله مشاهده شده بود و اکنون نیز ریه او 
در مرحله اولیه تشخیص این ضایعه است. بر اساس این گزارش 
پله وضعیت پایداری در دوره چند روزه بستری اش در بیمارستان 
داشت و مرخص شد. پله شهریورماه گذشته تحت عمل جراحی 

برداشتن تومور از روده بزرگش قرار گرفته 
بود. پله تنها فرد قهرمان جام جهانی فوتبال 
در سه دوره در سال های ۱958، ۱96۲ 
و ۱9۷۰ با تیم ملی برزیل است. او 9۲ 
بازی در ترکیب برزیل انجام داد و ۷۷ 

گل زد. پله از دیدگاه فدراسیون 
جهانی تاریخ و آمار بهترین 
بازیکن فوتبال جهان در 

قرن بیستم است. 

بیــنالمــلل

بهمنفروتن
 کارشناس فوتبال 

 آرمان ملی: نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر امروز با 
برگزاری ۲ دیدار در حالی آغاز می شود که تیم های سپاهان و 

پرسپولیس به مصاف حریفان خود می روند. 
 سپاهان

نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتـــر با دیدار حســاس 
مس رفسنجان و سپاهان در سرچشمه کرمان آغاز می شــود. 
دیداری که از لحاظ جدولی به نوعی حساس ترین دیدار هفته 
به شمار می رود زیرا تیم های سوم و پنجم جدول به مصاف 
یکدیگر می روند. سپاهان در حالی به مصاف مس رفسنجان 
می رود که هفته گذشته با شکست در ضربات پنالتی مقابل 
آلومینیوم از جام حذفی کنار رفت و در لیگ برتر نیز این تیم 

با توقف در هفته پایانی نیم فصل مقابل آلومینیوم، فاصله ای 
شش امتیازی با صدرجدول پیدا کرد. دو نتیجه اخیر مقابل 
آلومینیوم اما سپاهان را در شرایط بدی قرار داده است و در 
بحرانی ترین موقعیت فصل خود باید مسابقات نیم فصل دوم 
را استارت بزند. مس رفسنجان در شرایطی به مصاف سپاهان 
می رود که در آخرین دیدارش که در چارچوب رقابت های 
جام حذفی برگزار شد در پایان ۱۲۰ دقیقه تلاش، موفق به 
شکست شهرخودرو شد و در لیگ هم در آخرین هفته نیم 
فصل اول در سرچشمه مقابل پیکان متوقف شد. نارنجی پوشان 
کرمانی که با ۲۱ گل زده در اختیار دارند با ۲۳ امتیاز و 

قرارگرفتن در رتبه پنجم، نیم فصل اول را به پایان رساندند

 پرسپولیس 
تیم فوتبال پرسپولیس در نخستین بازی خود در نیم فصل 
دوم لیگ برتر به مصاف تیم فولاد می رود. سرخپوشان 
پایتخت بعداز پیروزی برابر تیم ذوب آهن و صعود به مرحله 
بعدی جام حذفی با حاشیه هایی مواجه شدند. بازیکنان 
پرسپولیس به علت پرداخت نشدن مطالبات مالی شان قصد 
داشتند که تمرین نکنند، اما در نهایت آنها تصمیم گرفتند 
که تمرین کنند. علاوه بر این، گفته می شود که یحیی 
گل محمدی به علت مشکلات مالی سرخپوشان قصد دارد 
بعداز بازی با فولاد از سمتش کناره گیری کند. تیم های 
پرسپولیس و فولاد تاکنون ۳9 بار در لیگ برتر به مصاف 
یکدیگر رفته اند که در این بین پرسپولیس ۱8 بار و فولاد 
۱۰ بار به پیروزی رسیده اند و ۱۱ جدال دو تیم نیز با نتیجه 

تساوی به پایان رسیده است. 

 آغاز نیم فصل دوم با تیم های بحرانی! 

آرمان ملی: تیم ملی فوتبـــال زنان ایران 
مهرماه گذشته با غلبه بـــر اردن در ضربــات 
پنالتی، برای نخستین بار به جام ملـــت های 
زنان آسیا صعود کرد و در اولین حضــور خود 
در این رقابت ها مقابل میزبان موفق شد به 
تساوی بدون گل رسیده و اولین امتیاز را در 

این مسابقات کسب کند. 
 دیدار با میزبان 

فوتبال  تــــیم ملی  دیدار  نخستین 
رقابت های  سری  از  کشورمان  بانــوان 
جام ملت هــای فوتبال بانوان آسیا ۲۰۲۲ 
هند، روز پنجشنبه ۳۰ دی ماه برابر میزبان 
این دوره از مسابقات در شهر ناوی مومبای 
برگزار شد که این دیـدار بدون گل به پایان 
رسید. زهره کودایی، بهنـــاز طاهرخانی 
فاطمه  بنی طالبـــی،  غزاله  )کاپیتان(، 
عادلی، ملیکا متولی، ملیکا محمدی، زهرا 
سربالی )مرضیه نیکخواه دقیقه 59(، هاجر 
ثنا  دقیقه۷۰(،  ظهرابی نیا  )سارا  دباغی 
صادقی)یاسمن فرمانی دقیقه۷۰(، نگیــن 
زندی)افسانه چترنور 88(و سمانه چهکندی 
)زهرا معصومی دقیقه 59( بازیکنانی بودند که 

برابر هند به میدان رفتند. 
 AFC تمجید 

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی 
به عملکرد بازیکنان تیم ملی فوتبال بانوان 
ایران برابر هند پرداخت. در این گزارش آمده 
است: تیم شجاع ایران در دیداری نفس گیر، 
تساوی بدون گل را بر هند تحمیل کرد. هند در 
این مسابقه فرصت های بهتری داشت و از ابتدا 
هجومی بازی می کرد، اما دفاع مستحکم ایران 
باعث شد این تیم تمام موقعیت های میزبان 
را دفع کند. شاگردان مریم ایراندوست کمتر 
مالک توپ و میدان بودند، اما می توانستند در 
دقیقه ۱۲ از روی ضربه ای ایستگاهی پیش 
بیفتند که ضربه سر نگین زندی به تیر دروازه 
هند برخورد کرد. لازم به توضیح است، دومین 
دیدار تیم ملی فوتبال بانوان ایران برابر چین 
در جام ملت های آسیا ۲۰۲۲، روز یکشنبه 
۳ بهمن ماه از ساعت ۱5و۳۰ به وقت محلی 
و ساعت ۱۳و۳۰ به وقت تهران در ورزشگاه 

مومبای شهر بمبئی برگزار می شود. 

 بهترین بازیکن 
با اعلام مسئـــولان برگزارکننده مسابقات، 
زهره کودایی دروازه بان تیم ملی کشورمان 
به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد. 
کودایی پس از این انتخاب اظهارداشت: بازی 
مساوی شد، اما همه بازیکنان زحمت کشیدند 
و جنگیدند. با همین قدرت ادامه می دهیم و 
ان شاءا... بتوانیم با نتایج خوب، دل مردم ایران 
عزیز را شاد کنیم. بازی سختی بود. بالاخره در 
تورنمنتی مانند جام ملت های آسیا، اولین بازی 
همیشه حساسیت خاص خودش را دارد. ما هم 
برای اولین بار در جام ملت های آسیا حضور 
داشتیم. وی ادامه درباره تیم چین افزود: چین 
تیمی حرفه ای است و تجربه بسیار زیادی در 
سطح آسیا دارد. این تیم 8 دوره عنوان قهرمانی 
آسیا را در کارنامه دارد. تیم ایران برای اولین بار 
است که به این بازی ها آمده، اما این دلیل 
نمی شود که ما شجاعانه و غیرتمندانه بازی 
نکنیم. همه تلاش مان را در بازی برابر چین به 
کار خواهیم گرفت تا بهترین عملکرد را داشته 
باشیم و از آن بازی هم امتیاز کسب کنیم. 
دروازه بان تیم ملی فوتبال بانوان تصریح کرد: 
شرایط کمی سخت است، اما توانستیم خوب 
بازی کنیم و بجنگیم. هند نیز بسیار خوب بود 
و به این تیم تبریک می گویم. همه سعی مان 
را می کنیم تا شرایط مان بازی به بازی بهتر 

شود و بتوانیم بهترین نتایج در این مسابقات 
به دست بیاوریم. 

 صحبت های سرمربی
مریم ایراندوست پس از دیـــدار برابر هند 
در کنفــرانس مطبوعاتی بعداز بـــازی گفت: 
فکر می کنــم اولین مسابقه در هر تورنمنتی 
سخت ترین بازی است. با توجه به اینکه بچه های 
من اولین حضورشان در این رقابت ها تجربه 
می کردند و در این 5 ماهه اخیر بازی تدارکاتی 
نداشتند، یک مقدار استرس بر تیم غالب بود؛ 
اما فکر می کنم و همه مردم دیدند که تیم من 
تمام تلاش و توانش را گذاشت تا بتواند از نام 
ایران دفاع کند. وی در ادامه اضافه کرد: خیلی 
برای مان مهم بود و پیش بینی این را داشتیم که 
هند با توجه به زمانی طولانی که برنامه ریزی 
کرد، قطعا تیم قدرتمندی است. اما ما توانستیم 
حداقل امتیاز این بازی را به دست بیاوریم. به 
دفاع و ضدحمله روی آورده بودیم، ولی شاید آن 
نیرو و انرژی که مردم ایران برای تیم ما فرستاد 
دادند، دوست داشتیم که امتیاز کامل را از این 
دیدار به دست بیاوریم. تیم ملی فوتبال بانوان 
واقعا برای پیروزی به میدان آمده بود. سرمربی 
تیم ملی در ادامه درباره دیدار برابر چین بیان 
داشت: این تیم یکی از قدرت های آسیاست و 
مقابل چین هم قطعا با برنامه وارد زمین بازی 
می شویم. ولی این بازی که من امروز از تیمم 

دیدم به خوبی اجرا کرد، فکر می کنم برابر چین 
هم ما بتوانیم با توانایی خوبی که دروازه بان مان 
دارد، بتوانیم دروازه را بسته نگه داریم. وی در 
ادامه اضافه کرد: به تیمم خیلی ایمان دارم و ما با 
برنامه وارد این تورنمنت شدیم. امیدوار هستیم 
که از این گروه صعود کنیم. ایراندوست در پایان 
اظهارداشت: به نظرم همه بازیکنان بهترین 
بودند و کودایی یکی از بهترین بازیکنانی که 
توانست به وظیفه اش به خوبی عمل کند. هاجر 
دباغی پستش پشت فورواد است و فکر می کنم 
به عنوان یک هافبک طراح زمانی که صاحب 
توپ می شد، کارش را به خوبی انجام می داد و 
زمانی که صاحب توپ نبود، وظیفه اش این بود 
که دو هافبک طراح هند را پرس کند. کار سختی 
بود ولی با توانایی که از هاجر داشتیم، او را در این 
پست گذاشتیم. دباغی با توجه به آسیبی که از 
ناجیه مچ پا داشت، توانست به خوبی به وظایف 

خود عمل کند. 
 پیام رئیس 

شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون 
فوتبال در تماس تلفنی خطاب به کادرفنی و 
بازیکنان تیم ملی فوتبال بانوان گفت: نمایش 
شما مقابل میزبان این دوره از مسابقات را 
دنبال می کردم. مایه مباهات است که همه 
اعضای تیم با تمام توان در میدان حاضر 
شدید و نماینده شایسته ای برای دختران این 
مرز و بوم بودید. شایستگی شما بیش از این 
است و در بازی بعدی مقابل چین اگر نتیجه 
بگیرید خوشحال خواهیم بود و اگر نتیجه 
مطلوبی حاصل نشد نیز همچنان به عنوان 
دختران تاریخ ساز فوتبال ایران شایسته و 
قابل احترام هستید. وی در ادامه به اعضای 
تیم ملی بانوان افزود: قطعا تیم پتانسیل 
بالایی دارد و امیدوارم با دست پر برگردید. 
مطمئنا پیام رئیس جمهوری، حضور معاون 
امور زنان و خانواده رئیس جمهوری و نیز وزیر 
ورزش وجوانان نشان از اهمیت این تیم برای 
همه مردم ایران دارد. امروز فداکارانه برای ایران 
جنگیدید. رئیس فدراسیون فوتبال در پایان 
اعلام کرد: در صورت کسب تساوی تیم ملی 
بانوان برابر چین پاداش پیروزی به بازیکنان و 

کادرفنی پرداخت خواهد شد. 

تساوی شاگردان »ایراندوست« مقابل میزبان جام ملت ها 

شاهكار دختـــران فوتباليســت در قدم اول

سرمربی تیم ملی فوتبال ایــران گفت: برخی فکر نکنند کار 
تمام شده و موضوع را ساده بگیرند، چرا که در این دو سال کارها 

راحت انجام نشده است. 
 شرایط تیم ملی 

دراگان اسکوچیچ درباره شرایط تیم ملی افزود: دو سال پیش 
شرایط ما خوب نبود، بحث میزبانی در بحرین هم پیش آمد و 
در شرایطی مسابقات را شروع کردیم که مساله کرونا وجود 
داشت و این دغدغه کرونا را همین الان هم داریم. با این حال 
شرایط خیلی خوب پیش رفت و مساله روانی را خیلی خوب 
مدیریت کردیم. در این دو سال ما را دستکم گرفتند، اما گوش ما 
بدهکار نبود، کار خودمان را انجام دادیم و الان یک قدم کوچک 
تا جام جهانی داریم. می خواهم که برخی فکر نکنند کار تمام 
شده و موضوع را ساده بگیرند، در این دو سال کارها راحت انجام 
نشده است. وی افزود: از خدا می خواهم در سلامت بازیکنان به 
ما کمک کند، چون خیلی مهم است که بازیکنان را سلامت 

داشته باشیم یا نه.
 بازی با حضور تماشاگران 

سرمربی تیم ملی درباره اینکه در تمام این مدت که او هدایت 
ایران را به عهده داشته تیمش بدون حضور تماشاگران بازی 
کرده و این دو بازی شاید تماشاگران به ورزشگاه بیایند، ادامه 

داد: این موضوع خیلی سخت بود و نمی توانستیم شادی 
مردم را ببینیم، چون آنها در خانه شادی می کردند. 
فوتبال بدون تماشاگران بی معنی است و این موضوع 
زمانی نمود بیشتری پیدا می کند که شما به عنوان 
بازیکن هستید یا به عنوان سرمربی روی نیمکت 

تیم ملی حضور دارید. امیدوارم با حضور تماشاگران این 
انگیزه را از آنها بگیریم. تیم ملی متفاوت از باشگاه است 

و ما هم از این موضوع مطلع هستیم و در نهایت 
فوتبال برای تماشاگران برگزار می شود. 

 لیگ
وی درباره اینکه برخی مشـــکلات در ایـــن 
فشردگی وجود دارد و به طور مثال عقب افتادن 
بازی های استقلال به خاطر ابتلا به کرونــا و 
مخالفت او با برگزاری بازی همزمان با اردوی 
تیم ملی، اظهارکرد: مساله مخالفت نبود، بلکه 
این بود که چند روز پیش شنیدم آنها ۱۷ بازیکن 
کرونایی دارند و من نمی توانم از آنها در اردوی 
تیم ملی استفاده کنم، اما بعد خبر آمد که بازی 
قرار است برگزار شود و این برای من تعجب انگیز 
بود که چطور من نمی توانم این بازیکنـــان را به 

تیم ملی دعوت کنم، اما درست همزمان با فیفادی قرار است 
بازی استقلال در لیگ برگزار شود. 

 صعود
اسکوچیچ در واکنش به این سوال که اگر در دو دیدار پیش رو 
صعود تیم ملی قطعی شود آیا دو بازی باقیمانده در فیفادی 
بعدی برای او مسابقات تدارکاتی خواهد بود یا به دنبال 
نتیجه گرفتن خواهد بود، گفت: نمی شود به چشم بازی 
تدارکاتی به آنها نگاه کرد، همیشه در تیم ملی باید 
انگیزه های جدیدی برای خودمان پیدا کنیم. مسئولیت 
سنگینی به دوش ماست، چون نماینده ملت و کشور 
هستیم. اول از همــه، این اهمیت دارد که 
قدم نهایی را برای صعود به جام جهانی 
برداریم و دلم می خواهد همه بازیکنان 
از سهل انگاری و غفلت فاصله بگیرند 
و فکر نکنـــند که کار تمـام شـــده 
است. اگر قدم اول را برداشتیم، در 
خصوص دو بازی دیگـر هم شرایط 
همین است. اجازه نخواهم داد که 
بازیکنان با خیال راحت پا به میدان 
بگذارند. امکان آن هست که تفکر 
جدیدی را در آن بازی ها امتحان 
کنم، اما همیشه برای نتیجه گرفتن 
تـــلاش می کنیم. هــدف ما هم 
فقـــط صعود به جام جهانی نیست 

و به دنبال اهــداف بزرگ تری هستیم. 

  دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی: 

از برگزاری بازی استقلال در روزهای فیفا تعجب کردم

      تيم جدید
باشگاه الغرافه به بازیکن ایرانی جدید خود خوشامد 
گفت. الغرافه قطر به  صورت رسمی از سعید عزت اللهی 
رونمایی کرد و هافبک تیم ملی ایران به جمع شاگردان 

آندره آ استراماچونی اضافه شد.

      سرمربی جدید
سرمربی جدید تیم نفت مسجدسلیمان معرفی شد. 
مراسم معارفه محمود فکری، سرمربی جدید تیم نفت 
مسجدسلیمان در حضور هدایت یزدی و دیگر اعضای 

هیات مدیره در حضور بازیکنان تیم برگزار شد.

            انتقال
طبق گزارش های رسیده از رسانه های ترکیه ای انتقال 
صیادمنش به هال سیتی قطعی شده است. 2 خبرنگار 
معروف ترکیه ای همگی از نهایی شدن انتقال اللهیار به 

هال سیتی خبر داده اند.

ت
شــ

سنو
عک

پرسپولیس شرایط مســـاعدی نـــدارد و 
گفته می شود احتمال استعفای گل محمدی 
وجود دارد. محمود کلهر در این خصـــوص 

صحبت کرد. 
 درباره احتمال استعفای گل محمدی 

چه نظری دارید؟
 متاسفانه مشکلات پرسپولیس مربوط به 
امروز و دیروز نیست و سال هاست که این تیم 
با چنین مشکلات دست وپنجه نرم می کند. 
با تمامی سختی ها و مشکلات کادرفنی و 
مربیان توانستند در پنح فصل اخیر شاهکار 
کنند و پنج قهرمانی برای تیم به دست بیاورند. 
در زمان برانکو و کالدرون پرسپولیس با 
مشکلات زیادی روبه رو بود اما متاسفانه در 
زمان گل محمدی به اوج خود رسیـــد. باید 
برای یکبار که شده تصمیم اساســی گرفته 
شود و افراد متخصص و کسانی که می توانند 
به درآمدزایی برسند به این باشگاه بیایند و 

مشکلات پرسپولیس را کم کنند.
 نظر شما در مورد حضور رضا درویش 

در راس باشگاه چیست؟
 درویش یکی از مدیران فوتبالـــی بوده اما 
امیدوارم ادامه دهنده راه مدیران قبل نباشد. 
پرسپولیس بیشتر از هر زمان دیگر به مدیری 
نیاز دارد تا از این شرایط بحرانی باشگاه را 

نجات دهد. 
 ظاهرا مدیـــران جدید برای حل 

مشکلات راهکار ندارند!
 متاسفانه سال هاســـت چنین مشکلاتی 
داریم، مدیری که راهـــکار ندارد و نمی داند 
برای خارج شدن از بحــران چه کار باید انجام 
دهد از همان ابتدا نبـــاید مسئولیت قبول 
کند. در چنین شرایط مسئولیت روی دوش 
بازیکنان و کادرفنی می افتد و نتیجه اش 
همین نارضایتی ها می شود. درویش باید افراد 
متخصص و قوی را در بدنه مدیریتی باشگاه 

به کار گیرد تا مشکلات حل شود. 
 آیا اعضــای هیــات مدیـــره به 

پرسپولیس کمک خواهند کــرد؟
من از اینکه سجادی اعضای هیات مدیره 
پرسپولیس را انتخاب کرد خیلی تعجب کردم، 
چرا که بعداز حذف پرسپولیس از آسیا قرار بود 
پرسپولیس زیرنظر وزارت صمت برود. با این 
حال انتظار می رفت وزیرورزش افراد اقتصادی 
را به عنوان هیات مدیره انتخاب می کرد؛ حالا 

امیدوارم درویش چنین کاری کند.

گفـــتوگـــو

 آب پاکی وزارت ورزش 
روی دست زنان بوکسور

ایسنا: معاون بانوان وزیر ورزش وجوانان 
گفت: راه اندازی بوکس بانوان صرفا مربوط 
به تصمیم وزارت ورزش یا درخواست خود 
فدراسیون نیست و باید مجوزهای خاص تری 
اخذ شود. مریم کاظمی پور بیان کرد: در ادوار 
گذشته این بحث چندبار مطرح شده است. با 
توجه به حساسیت هایی که رشته بوکس دارد، 
اینکه چقدر امکان راه اندازی آن وجود دارد صرفا 
مربوط به تصمیم وزارت ورزش یا درخواست 
خود فدراسیون نیست و درواقع باید مجوز های 
خاص تری اخذ شود. کاظمی پور در پاسخ به این 
پرسش که این قول را می دهد که وزارت ورزش 
بتواند برای راه اندازی بوکس بانوان کاری انجام 
دهد؟ تصریح کرد: من یک نفری هیچ تصمیمی 
نمی گیرم و برای تصمیم گیری و سیاست گذاری 
رشته های جدید از خرد جمعی استفاده می کنم. 
البته توصیه می کنم ورزشکاران، جوانی و 
توانمندی خود را در رشته های مشابهی محک 
بزنند که حداقل الان مصوب هستند و مسیر 
آماتوری را طی کرده اند و به سمت قهرمانی در 
حال گذر هستند. رشته هایی چون تکواندو، 
ووشو و کاراته به بلوغ حرفه ای رسیده اند. به نظرم 
الان صلاح نیست جوان هایی که در دوران اوج 
هستند بخواهند وقت خود را صرف این کنند که 
منتظر رشته جدیدی باشند که بیاید تا سپس در 

آن فعالیت رسمی خود را شروع کنند. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

 محمود کلهر: 
 پرسپولیس سال هاست، 
با مشکلات دست وپنجه 

نرم می کند

ناکامی دیگر برای »ژاوی«
بارسلونا در مرحلــه یک چهارم نهـــایی 
کوپادل ری از دور این رقابت ها کنار رفت. 
بارسلونا و اتلتیک بیلبائو در کوپـــا دل ری به 
مصاف هم رفتند که این دیدار در پایان ۱۲۰ 
دقیقه با نتیجه ۳ بر ۲ به سود بیلبــائو به پایان 
رسید تا این تیم به مرحله یک چهــارم نهایی 
صعود کند. در این دیدار ابتدا مونیایین پس 
از نفوذ تند و تیز نیکو ویلیامز به زیبایی دروازه 
بارسا را باز کرد، اما پیش از دقیقه ۲۰، فران 
تورس، خرید جدید ژاوی با ضربه ای فنی بازی 
را به تساوی کشاند. در ادامه اینیگو مارتینز 
توانست از اشتباه مدافعان بارسا استفاده کند 
و گل دوم را به ثمر برساند اما پدری در دقیقه 
9۳ روی پاس دنی آلوز دروازه بیلبائو را باز کرد 
تا بازی به تساوی کشیده شــود و ۳۰ دقیقه 
وقت اضافه برگزار شود. در نهــایت مونیایین 
در دقیقه ۱۰6 دروازه بارسا را از روی نقطه 
پنالتی باز کرد تا تلاش شاگردان ژاوی برای 
صعود بی نتیجه بماند و از دور این رقابت ها 

حذف شوند. 


